
Zápis z veřejné schůze KM ŠSLK, konané 9. března 2023, 

restaurace U Košků, Liberec- Pavlovice  

Přítomni: 

předseda KM Václav Halba 

členové KM Anna Floriánová, Přemysl Bělaška, Martin Labaj, Tomáš Trejbal 

hosté Zdeněk Maršálek, Radim Podrazký, Filip Zadražil 

 

KM rozhodla pro nadcházející sezónu o vytvoření kategorie ELITE v seriálu VC ŠSLK. Jednalo by se o 

hráče s ELO minimálně 1400  bez ohledu na věkovou kategorii a prodloužení věkové hranice v této 

kategorii na 20 let. O úpravách této kategorie ještě proběhnou jednání. Ostatní věkové kategorie 

zůstanou nezměněny a budou odehrány tak, jako ve stávající sezóně. 

KM vyhověla žádosti zástupců TJ Bižuterie Jablonec n/N o pověření uspořádat jeden z turnajů VC 

ŠSLK.  

KM rozhodla, že v následující sezóně se uskuteční šest turnajů seriálu VC ŠSLK a jedna Šachová 

olympiáda družstev mládeže, turnaje se odehrají v pořadí září- Jablonec, říjen nebo prosinec ???, 

listopad- Frýdlant, leden 2024- Liberec (Broumovka), únor- Turnov, březen- Liberec (Kapličák). 

Olympiádu družstev mládeže uspořádá klub TJ Desko Liberec dle svého uvážení v nějakém volném 

termínu. 

Z podnětu předsedy VV ŠSLK Zdenka Maršálka se KM začala zabývat nevyčerpanými položkami 

rozpočtu 2023 V1.2c a V1.5, které jsou však vedeny ve výdajích VV, nikoliv KM a jedná se o celkovou 

částku 15000Kč. KM vyhodnotí nejlepší návrh na využití těchto finančních prostředků.  

KM dospěla k závěru, že za každé OK přeboru školních družstev a za každý sraz KP družstev mládeže 

bude pořadateli poskytnuta dotace ve výši 1500Kč (za předpokladu, že akce proběhne v plném 

rozsahu a nebudou shledány žádné závažné nedostatky). 

 

 

 

                                                                                                      Václav Halba- předseda KM ŠSLK 

 

 

 

 

 


